
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1293
van KOEN DANIËLS
datum: 22 juni 2018

aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

N403 Dries (Sint-Pauwels)  -  Aanleg fietspad (2)

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 1005 van 19 april 2018 omtrent de 
mogelijke (her)aanleg van een fietspad aan de Dries in Sint-Pauwels op de N403 gaf de 
minister onder meer aan dat de aangepaste plannen opnieuw zullen worden voorgelegd 
op de regionale mobiliteitscommissie (RMC) van eind mei 2018 en dat het overleg met 
het Agentschap Onroerend Erfgoed zal worden hervat.

1. Wat was de uitkomst van de RMC van eind mei?

2. Heeft het overleg met het Agentschap Onroerend Erfgoed al plaatsgevonden? 

Zo ja, wat was de uitkomst daarvan? 

Zo neen, wanneer staat dit gepland?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1293 van 22 juni 2018
van KOEN DANIËLS

1. Het advies van de kwaliteitsadviseur was gunstig (Regionale Mobiliteitscommissie van 
31 mei 2018).

2. Het overleg met het Agentschap Onroerend Erfgoed (AOE) werd inmiddels hervat. Er 
is geen principieel bezwaar voor het aanleggen van een veilig fietspad ter hoogte van 
het kruispunt aan de Dries/Potterstraat/Beekstraat. Het ontwerpplan ligt klaar en zal 
binnenkort besproken worden met het AOE. Na een formele goedkeuring kan het plan 
uitgevoerd worden.


